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Posėdis vyko – 2022 m. lapkričio 3 d. 15 val. Plungės rajono savivaldybės VVG biure, Telšių g. 5, 

Plungė ir nuotoliniu būdu „Microsoft Teams“ platformoje. 

Posėdžio pirmininkė - Žaneta Vaitkuvienė Plungės rajono savivaldybės vietos veiklos grupės 

valdybos pirmininkė.  

Posėdžio sekretorė - Simona Tamulienė Plungės rajono savivaldybės vietos veiklos grupės viešųjų 

ryšių specialistė. 

 

DALYVAVO: 

Plungės rajono savivaldybės VVG biure: 

 

Plungės rajono savivaldybės vietos veiklos grupės administracija: administracijos vadovė - Agnė 

Alčauskienė, vyr. finansininkė - Irma Jonušienė, viešųjų ryšių specialistė - Simona Tamulienė. 

VVG pirmininkas – Algirdas Pečiulis. 

 

Nuotoliniu būdu „TEAMS“ platformoje: 

Pilietinės visuomenės atstovai – Jurgita Latakienė, Inga Mylimienė, Romas Šambarys, Vilija 

Gedgaudienė, Rūta Endrijauskienė, Ina Stuopelienė, Rigonda Pereverzeva. 

Verslo atstovai – Aurika Mataviciūtė. 

Vietos valdžios atstovai - Žaneta Vaitkuvienė, Martynas Stančikas, Robertas Šimkus, Regimantas 

Kavaliauskas. 

 

Posėdyje dalyvauja 12 valdybos narių, valdyboje viso 16 narių, kvorumas yra, susirinkimo 

sprendimai yra teisėti. 

 

Susirinkimo pirmininke išrinkta Žaneta Vaitkuvienė, susirinkimo sekretore - Simona Tamulienė. 

Valdybos pirmininkė Žaneta Vaitkuvienė valdybos narius supažindino su susirinkimo darbotvarke. 

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu.  

 

DARBOTVARKĖ: 

1.  Dėl VPS administratoriaus pareigybės steigimo. 

2. Dėl Irmos Jonušienės atleidimo iš einamų VPS vyr. finansininkės pareigų. 

 

1. SVARSTYTA. VPS administratoriaus pareigybės steigimas. 

 

VVG pirmininkas Algirdas Pečiulis informavo valdybos narius, jog einamu metu įgyvendiname VP 

iš EURI lėšų, tad ir gautos administravimui EURI lėšos, turi būti panaudotos administravimo 

išlaidoms, nes viešinimui jos negalimos.   

Šiuo metu administracijos vadovė dirba 0,5 etato, todėl darbo užmokesčio dalis lieka nepanaudota. 

Siekdami panaudoti EURI lėšas, turime ieškoti galimybių kaip jas įsisavinti ir viena iš galimybių - 

steigti administratoriaus pareigybę, kuri nebuvo numatyta mūsų strategijoje, bet yra leidžiama pagal 

Žemės Ūkio ministro įsakymą. 

VVG pirmininkas paminėjo ir tai, jog šiuo metu dėl padidėjusio darbo krūvio ši nauja pareigybė yra 

reikalinga, todėl planuojama šią pareigybę įsisteigti nuo 2022 m. gruodžio 1 d..  



Algirdas Pečiulis paminėjo ir tai, jog dėl minėtų priežasčių, pagal numatytą tvarką bus keičiama ir 

vietos plėtros strategija. Valdybos nariai šiam sprendimui neprieštaravo.  

Posėdžio pirmininkė pasiūlė balsuoti. Bendru sutarimu pritarta.  

 

NUTARTA. Pritarti VPS administratoriaus pareigybės steigimui nuo š. m. gruodžio 1 d. 

 

Balsavo „už“ – 12. 

Balsavo „prieš“ – 0. 

 

2. SVARSTYTA. Irmos Jonušienės atleidimas iš einamų VPS vyr. finansininkės pareigų. 

 

Vyr. finansininkė Irma Jonušienė š. m. spalio 27 d. pateikė prašymą dėl atleidimo iš darbo nuo 2022-

11-11 d. Valdybos nariai šiam jos sprendimui neprieštaravo.  

 

NUTARTA. Atleisti Irmą Jonušienę iš einamų pareigų nuo 2022-11-11 kompensuojant nepanaudotas 

kasmetines atostogas.   

 

Balsavo „už“ – 12. 

Balsavo „prieš“ – 0. 

 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkė    Žaneta Vaitkuvienė 

 

 

Posėdžio sekretorė    Simona Tamulienė 


